

國立中興大學學生宿舍服務委員會委員遴選報名表

遴選區域	男生宿舍 <input type="checkbox"/> 大學部 <input type="checkbox"/> 研究所	照片	
	興大二村宿舍 <input type="checkbox"/> 大學部 <input type="checkbox"/> 研究所	申請人	
		系級	
	女生宿舍 <input type="checkbox"/> 大學部 <input type="checkbox"/> 研究所	姓名	
		連絡方式	
		電子信箱	
		連絡電話	
遴選資格		請詳填具體事實或檢附證明文件	
1	現住宿之棟（齋/棟/軒）名與寢室號碼		
2	上一學期學業成績單		
3	任期內未擔任學校社團及學生組織重要幹部者（請註明參與之社團）		
4	住宿期間曾被勒令退宿、違規記點記錄三次（或逾 15 點）以上或曾自願放棄住宿者，不得報名遴選。		
5	其他有利遴選之文件或事實，例如曾任一年以上服務委員之職。		
學生宿舍服務委員權益			
1. 保障任期內學生宿舍床位。 2. 每學期末進行考核，並依考核獎懲標準，退還該學期繳納之宿費。 3. 考核及格者頒發服務證明、簽請記功嘉獎及獎勵金。			
		本人已詳閱國立中興大學學生宿舍服務委員遴選與考核辦法並對上述所載之事實負責，若有違反規定，願接受決議之處分。 簽名： _____	

Application Form of Student Dormitory Service Committee (NCHU)

Selection target	<input type="checkbox"/> Undergraduates Male dormitory <input type="checkbox"/> Postgraduates	photo	
	Xing-Da Second Village dormitory <input type="checkbox"/> Undergraduates <input type="checkbox"/> Postgraduates	Applicant	
		Departme	
	Female dormitory <input type="checkbox"/> Undergraduates <input type="checkbox"/> Postgraduates	Name	
		Contact	
		Email	
		Mobile phone	
Qualification		Please fill in the specific facts or attach supporting documents	
1	The name and dorm number of the current building		
2	Academic transcript of last semester		
3	Those who have not served as an important cadre of school associations or student organizations during their term of office. (Please specify the association you participated in)		
4	Those who have been ordered to leave the dorm during their stay, have three or more demerits (or more than 15 points), or have voluntarily given up their beds shall not apply for the selection.		
5	Other documents or facts favorable to the selection, such as having served as a committee member for more than one year.		
Rights and interests of members of the Student Dormitory Service Committee		I have read carefully the NCHU Selection and Evaluation Measures of Student Dormitory Service Committee, and I am responsible for the truthfulness of the facts stated above. In case of any violation of the provisions, I am willing to accept the punishment of the resolution. <div style="text-align: right;">Signature: _____</div>	
1. Obtain the dorm beds during the tenure.			
2. At the end of each semester, the students will be evaluated and refunded according to the evaluation criteria. The student will be refunded the dormitory fee for the semester..			
3. Those who pass the examination will be awarded service certificates, merit awards, and bounties.			